
 
   

 

 

Protokoll 

Övre Norra Bilsportförbundet 

 
       Protokoll:   Styrelsemöte nr 6/17 

       Datum:   den 4/6 2017 

       Tid:  1915 

       Plats:  Telefonmöte  
 
Närvarande: Per-Åke Nilsson 

   Anna Öbrand 

    Johan Haraldsson 

Lars Åkerström  

Theres Thörnevall 

Hans Aldenlöv, kansliet 

Adj.ungdom Martin Dahlén 

 

Ej närvarande Thomas Fredriksson 

  Benny Karlberg 

 

 

§ 68 Mötets öppnande 

Mötesdeltagare hälsas välkommen och mötet är öppnat. 

 

§ 69 Fastställande av mötets dagordning 

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 

 

§ 70 Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från senaste mötet godkändes och har publicerats på ÖNBF:s hemsida. 

 

§ 71 Info av ordförande 

Inget speciellt att informera om 

 

§ 72 På gång. 

Tävlingssäsongen är igång med arenasporterna. 

SBF Ungdomsgrupp planerar för nästa ungdomsforum. Medverka på 

Motorfestivalen i Skellefteå.  

Upplevelsen är att Folkrace har minskat något i antalet startande jämfört med 

fjolåret. 

 

§ 73 Ekonomi  
 

Theres går genom ekonomin. 

Felaktiga siffror på Luleås medlemsantal, men ska korrigeras hos SBF. 

Steg 3-4 utbildningen är klar ekonomiskt. 



 
Två klubbar har inte betalat medlemsavgiften till ÖNBF, Tväråns IF och SMF 

Dorotea.  

Ett sjukdomsfall uppstod innan teknikerutbildningen, där man avanmälde sig till 

hotellet. I detta fall utgick ingen debitering från hotellet. Detta gör att ÖNBF inte 

kräver deltagaravgift från den sjuke. 

Theres önskar gå en utbildning inom ekonomi 

Beslut: Styrelsen godkänner att Theres går utbildning. 

 

 

§ 74 Skrivelser och meddelanden   
1. DM-Karting 

     Skrivelser om ingående tävlingar i DM. 

2. Miljörevision för Fällfors 

3. Skrivelse från Britt-Marie Fherm ang utbildare  

4. Pengforsbanan 

5. LOTS rapport från Luleå 

6. Resultatlistor släpar från föreningar 

 

 

 

 

§ 75 Skrivelsen från FR-utskottet 

FR-utskottet har tillskrivit distriktet angående händelse i samband med tävling i 

Lycksele. 

Styrelsen har tagit till sig informationen, och påminns om vikten av att hålla sig 

ajour med gällande regelverk gällande LOTS och licenssystemet. 

 

§ 76 SMA-tävlingen i Fällfors 

Thomas F har varit på besök vid Fällfors och SMA-arrangemang. 

 

 

§ 77 Möteskalendern 

Möteskalendern gicks genom, där man kontrollerade datum och tider för 

kvarvarande möten. 

 

 

§ 78 Uppdatering av domarlistan  

Lars Å föredrog domarlistan och dess uppdatering. Han förevisade skillnaden 

mellan tekniska listan som finns upprättad. 

Till höstkonferensen skall ny rutin upparbetas kring att hålla listan ajour. 

 

 

§ 79 Höstkonferensen  

Flera offerter har inkommit till styrelsen. Johan föredrog dessa, och man har 

tillsammans enats om ett beslut. 

Beslut: Styrelsen beslutar att förlägga höstkonferensen i Arvidsjaur den 28-29 

oktober, på Hotell Laponia. 




